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Nobene garažne hiše za Kozolcem
Delegat družbenopolitičnega zbora občinske skupščine

Silvo Grgič je poslal uredništvu Dogovorov obširen zapis,
v katerem odočno nasprotuje gradnji garatne hiše v Jami za
Kozolcem na Titovi 25. V dopisu med drugim poudarja, da se
kot delegat družbenopolitičenga zbora občinske skupščine
ni udeležil glasovanja za prostorsko ureditveni načrt tega
območja, ker je še pred glasovanjem v znak protesta zaradi
vsiljenega uvrščanja te zadeve na dnevni red zapustil sejo.
Prostorsko ureditveni načrt je bil potem izglasovan in je ie
objavljen v uradnem listu SRS.

Iz obširnega zapisa povzemamo odločno nasprotovanje
mnenju, ki ga je zastopal Albin Vengust tako kot delegat
zbora KS v občinski skupščini kakor tudi kot občan v glasilu
Dogovori. Albin Vengust se namreč zavzema za gradnjo
parkirne hiše v sedanji Jami za Kozolcem, čemur pa, kotje
razvidno iz dopisa Silva Grgiča, stanovalci odločno naspro-
tujajo. To je potrdila tudi anketa hišnega sveta, ki so jo
opravili v septembru 1987, ko se je kar 96 odstotkov udele-
žencev ankete izraklo proti gradnji garažne hiše. Prebivalci

se namreč bojijo, da bi kljub prezračevalnim napravam
opremljenimi s filtri morali vdihavati neprimerno večjo količi-
no strupenih plinov, kotjo dobivajo že zdaj. Zlasti pa zaskrb-
Ijuje dejstvo, da garažna hiša ne bi bila namenjena stanoval-
cem, ampak tielavcem bližnjih poslovnih stavb. Stanovalci so
tudi odločno proti temu, da bi zaradi gradnje parkirne hiše
posekali veliko število dreves in grmov, ki zdaj vsaj za silo
prispevajo k čistejšemu zraku.

Zapis, ki ga je poslal Silvo Grgič v uredništvo Dogovorov
so 9. maja letos obravnavali tudi na seji hišnega sveta Titova,
25. Hišni svet se je z dopisom popolnoma strinjal v prepriča-
nju, da izraža tako mnenje velika večina stanovalcev Ko-
zolca.

P. s.:
Uredništvo Dogovorov se opravičuje Silvu Grgiču, da je

moralo zradi prostorske stiske objaviti njegov zapis v zelo
skrajšanem povzetju. Upamo pa, da smo uspeli zajeti bistvo
njegovih pripomb.


